
 

ES TORNEN A GRAVAR ELS PLENS MUNIPALS EN 
FORMAT AUDIOVISUAL 

 

Des del mes de Juliol els plens de Cullera havien deixat de gravar-se             
en format vídeo a conseqüència del tancament de CULLERA TV. No obstant,            
des de Compromís considerem no ens podem permetre el no transmetre a            
la ciutadania els debats i els acords que s’adopten als plens, i menys encara              
en l’època de la informació i de la digitalització. 

Es per aquest motiu pel que vàrem presentar una moció demanant           
que es gravaren les sessions plenàries i s’habilités un espai a la web de              
l’ajuntament, on es posaren íntegrament totes i cadascuna de les sessions,           
gravades amb imatge i so, perquè d’aquest mode s’aconsegueix apropar          
les decisions dels grups municipals als ciutadans que representem, i          
s’avançaria molt en reduir la desafecció actual des la ciutadania cap a la             
classe política. Entenem que el visionat dels plens ajuda als veïns de Cullera             
a ser més partícips de la política i sobretot els fa sabedors de primera mà               
del què defensa cada opció política, sense filtres ni censures. 

Per això, i perquè l’Ajuntament ha de garantir l’accés dels ciutadans i            
ciutadanes a la informació mitjançant la utilització de les actuals tecnologies           
de la informació, a més que te l’obligació de difondre activament la            
informació rellevant mitjançant tots els canals al seu abast, es pel que            
demanaven que es gravaren es imatge íntegrament totes les sessions          
plenàries. 

No obstant, a les comissions informatives, i després d’haver         
presentat la moció sol·licitant la gravació dels plens, ens assabentarem que           
l’actual equip de govern ja havia contractat serveis audiovisuals per a           
aquest fi, i per tant es va acordar que la petició de Compromís es modificarà               
i fora una proposta d’Alcaldia. 

Indistintament del mode en el que es va portar al Ple la proposta, es              
va aprovar que les sessions serien gravades en format audiovisual i que les             
gravacions serien difoses a traves del canal youtube municipal, així com que            
RADIO CULLERA pogués emetre els plens en directe pel seu canal de radio,             
amb el que es millora la transparència de l’actuació política i s’amplia la             
difusió de la informació i els acords plenaris. 

 

 


